

COMMUNIQUE DE PRESSE

LE REPRESENTANT SPECIAL POUR L'AFRIQUE DE L'OUEST ET LE SAHEL CONDAMNE L'ATTAQUE CONTRE LES POPULATIONS DE SEYTENGA, BURKINA FASO

Dakar, 13 juin 2022- Le Représentant spécial du Secrétaire général et Chef du Bureau des Nations Unies en Afrique de l'Ouest et le Sahel (UNOWAS), Mahamat Saleh ANNADIF a appris, avec effroi, l'attaque survenue la nuit du samedi au dimanche 12 juin 2022, contre les populations de Seytenga, dans la région du Sahel au Burkina Faso. Il condamne fermement cette attaque qui a fait de nombreuses victimes et provoqué des déplacements de populations.

Le Représentant spécial exprime ses sincères condoléances aux familles des victimes, ainsi qu'au Gouvernement et au peuple Burkinabè, et souhaite un prompt rétablissement aux personnes blessées.

M. ANNADIF appelle les autorités burkinabè à ne ménager aucun effort pour identifier les auteurs de cette attaque afin qu'ils soient rapidement traduits en justice.

###

PRESS RELEASE

THE SPECIAL REPRESENTATIVE FOR WEST AFRICA AND THE SAHEL CONDEMNS THE ATTACK AGAINST THE POPULATIONS OF SEYTENGA, BURKINA FASO

Dakar, 13 June 2022 - The Special Representative of the Secretary-General and Head of the United Nations Office in West Africa and the Sahel (UNOWAS), Mahamat Saleh ANNADIF learnt with dismay of the attack which took place on the night of Saturday to Sunday 12 June 2022, against the populations of Seytenga,

Bureau de la Communication Stratégique et de l'Information Publique / Strategic Communications and Public Information Office

Kouider Zerrouk, Chef de bureau / SCPIO Chief – (+221) 33 869 85 60 / 77 332 49 28 – zerrouk@un.org
Angelita Mendy Diop, Chargée de communication / Public Information Officer – (+221) 33 869 85 47 / 76 721 78 92 – mendya@un.org
Alpha Ciré Kane, Public Information Assistant / Webmaster – (+221) 869 8585 / 77 528 0985 – alpha.kane@un.org

● www.unowas.unmissions.org ● Facebook.com/UNOWAS ● Twitter.com/UN_UNOWAS
Ngor, route de la plage – PO Box 23 851, Dakar Ponty (Sénégal)

in the Sahel region of Burkina Faso. It strongly condemns this attack, which has claimed many victims and caused the displacement of populations.

The Special Representative expresses his sincere condolences to the families of the victims, as well as to the Government and people of Burkina Faso, and wishes a speedy recovery to those injured.

Mr. ANNADIF calls on the Burkinabè authorities to spare no effort to identify the perpetrators of this attack so that they are quickly brought to justice.

###

Bureau de la Communication Stratégique et de l'Information Publique / Strategic Communications and Public Information Office

Kouider Zerrouk, Chef de bureau / SCPIO Chief – (+221) 33 869 85 60 / 77 332 49 28 – zerrouk@un.org
Angelita Mendy Diop, Chargée de communication / Public Information Officer – (+221) 33 869 85 47 / 76 721 78 92 – mendya@un.org
Alpha Ciré Kane, Public Information Assistant / Webmaster – (+221) 869 8585 / 77 528 0985 – alpha.kane@un.org

● www.unowas.unmissions.org ● Facebook.com/UNOWAS ● Twitter.com/UN_UNOWAS
Ngor, route de la plage – PO Box 23 851, Dakar Ponty (Sénégal)